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Přítomni: viz listina přítomných 
 
Program schůze: 

1. Schválení programu. 
2. Přehled projektů Spolku za kalendářní rok 2023. 
3. Čerpání rozpočtu do konce roku 2023 
4. Zpráva stravovací komise a její doplnění o jednoho člena 
5. Informace o párové výuce 
6. Diskuze nad plánem činnosti pro rok 2024 
7. Různé 
8. Závěr. 

 
 Zahájení 

 

Schůzi předsedala Vlaďka Kolaříková. Vzhledem ke skutečnosti, že se v 18:00 nesešla 
usnášeníschopná nadpoloviční většina členů, byla v souladu se stanovami a pozvánkou svolána 
náhradní členská schůze od 18:15. Přítomno na této schůzi bylo 10 členů.  

Schůze se dále účastnili zástupci školy paní Mgr. Eva Kulichová, ředitelka školy, Mgr. Jarmila 
Rambousková, zástupkyně ředitelky pro 1. - 3. ročníky a zástupce zřizovatele Ing. Radek Petráň, 
místostarosta, člen školské rady za zřizovatele. Přítomni byli i dva nečlenové SRPŠ.  

Všichni tři přítomní hosté zhodnotili vzájemnou spolupráci a poděkovali za iniciativu rodičů a 
projekty. Rovněž vyjádřili přání ve společných aktivitách pokračovat. 

Schůzi zahájila Vlaďka Kolaříková podrobným představením SRPŠ a principy jeho fungování na ZŠ.  
Pro přítomné nečleny SRPŠ byl vysvětlen rozdíl mezi působností třídních důvěrníků, kteří řeší 
především problematiku svých tříd, na rozdíl od SRPŠ, které se snaží přistupovat ke komunikaci se 
školou komplexně.  Nedílnou součástí práce SRPŠ je administrace párové výuky, která probíhá 
ve třídách s programem Začít spolu (uzavírání darovacích smluv s rodiči, uzavírání darovacích 
smluv se ZŠ, vyúčtování darů, vedení finančních prostředků darů odděleně od příspěvků SRPŠ 
atd.). SRPŠ je vděčné jak za dary finanční, které poskytují nečlenové, tak za osobní časové nasazení 
členů i nečlenů v rámci jednotlivých projektů SRPŠ. V navazující diskuzi přítomní dospěli k závěru, 
že je žádoucí třídní důvěrníky více zapojit do činnosti SRPŠ, proto bude další schůze SRPŠ jako 
otevřená navazovat na setkání třídních důvěrníků konané v listopadu. Na tomto postupu panovala 
shoda jak mezi přítomnými členy SRPŠ, tak zástupci školy i zřizovatele. 

Dále bylo přistoupeno k schválení programu. 

1. Schválení programu 
 

Předsedající seznámila přítomné s programem schůze a vyzvala přítomné k případným 
připomínkám, které nebyly vzneseny. Program byl následně schválen ve znění, jaké bylo uvedeno 
na pozvánce.  

Schvalování: pro 10 přítomných, proti 0, zdrželi se 0. 

ze dne 5.10.2023 

ZÁPIS Z ČLENSKÉ SCHŮZE 
Spolku rodičů a přátel školy 

Praha – Kbely, z.s. 



 Zápis z členské schůze Spolku rodičů a přátel školy Praha – Kbely, z.s. ze dne 5.10.2023 Strana 2 z 2 

2. Přehled projektů Spolku za kalendářní rok 2023 

Jednotlivé projekty byly představeny v rámci úvodního představení SRPŠ a prezentace s fotografiemi 
z akcí. Nejbližší další akcí budou: 

Rodičovská kavárna: 2. 11. 2023 na téma Děti a stres, 
Kreativní workshop POP-UP: 9. 11. 2023. 

3. Čerpání rozpočtu do konce roku 2023 
 
Radka Jínová rekapitulovala přítomným, že rozpočet SRPŠ na rok 2023 činí 259.000,- Kč. 
Počáteční zůstatek k 1. 1.2023 činil 266.201,09 Kč, ke dni konání schůze byly vybrány členské 
příspěvky a dary ve výši 31.213,28 Kč. Jedná se o dary poskytnuté rodiči ještě v rámci předešlého 
školního roku. S žádostí o příspěvek do fondu SRPŠ na aktuální školní rok budou osloveni rodiče skrze 
třídní důvěrníky v nejbližších dnech. Aktuální zůstatek na účtu činí 267.858,58 Kč 

 
Na jednotlivé projekty byly dosud čerpány finanční prostředky ve výši 29.555,79 Kč, nicméně většina 
prostředků bude doúčtována s koncem kalendářního roku, kdy se všechny projekty finančně 
vyrovnávají a uzavírají. 
 

4. Zpráva stravovací komise a její doplnění o jednoho člena 

Jana Bezemková zhodnotila kvalitu pokrmů jako dobrou, stížnosti téměř nejsou. Podrobněji viz 
přiložená zpráva stravovací komise. Vzhledem k tomu, že stravovací komise byla dosud dvojčlenná, 
vyzvala Jana Bezemková přítomné, jestli mají zájem komisi rozšířit.  
Novým členem stravovací komise se tak stala Žaneta Slavatová. 

 
5. Informace o párové výuce 

 
Informace o párové výuce byly poskytnuty v rámci úvodního představení SRPŠ. Administrace funguje 
bez problémů. Pokud dojde ze strany školy k nevyužití části poskytnutého daru ke stanovenému 
účelu, je vždy vypořádán. 
 

6. Diskuze nad plánem činnosti pro rok 2024 
 
Diskuze nad plánem činnosti pro rok 2024 byla přesunuta na další schůzi, která bude navazovat na 
setkání třídních důvěrníků v listopadu. 
 

7. Závěr. 

Členové výkonného výboru poděkovali všem přítomných členům za velmi konstruktivní debatu i 
aktivní podporu realizace jednotlivých projektů SRPŠ. 

 
 
Přílohy:  

- Prezenční listina 
- Zpráva stravovací komise 

 
V Praze dne 8. 10. 2023 
 
Zápis vyhotovila: Radka Jínová / Vladimíra Kolaříková 
Zápis schválil/a: Vladimíra Kolaříková / Radka Jínová / Radomír Švec    
  


